
 
 

Ungdomskommittémöte 160209 
 
Närvarande: 
Johanna 
Maria Gidlöf 
Lars Mäkiaho 
Cathrine Fredriksson 
Beatrice Heinås 
Urban Hedlund 
Anna Lofors Sjögren (sekr) 
 
Inbjudna: 
Conny Tillman 
Magnus Hedberg 
 
1. Presentation 
Conny och Magnus redogör för FALU IF UNGDOM STYRDOKUMENT  
2015/2016. De berättar hur de har tänkt kring avsnitten i dokumentet, hur det ska implementeras, efterlevas 
och följas upp för att få önskad effekt i vår förening. 
 
Ungdomskommitténs synpunkter i korthet 
 
Vi är väldigt glada för att Conny och Magnus kom och och delade och presenterade sin tankar kring 
styrdokumentet. Det inträffar att medlemmarna i Ungdomskommittén får frågor gällande t.ex. upp och 
nedflyttning och utlåning av spelare mellan olika lag på träning och match. Upplevelsen är att det varit svårt 
att ge adekvata svar eftersom man inte riktigt har känt till all bakgrund och föreningens policy i dessa frågor. 
 
Ungdomskommittén önskar att det poängteras och tydliggörs att man alltid tränar med sitt eget lag och kan 
ev. träna med andra lag utöver det, inte istället för. Tydliggöra hur tränarna (och andra vuxna ) ska 
kommunicera detta med våra barn och föreningens föräldrar. Ledordet är kommunikation på alla plan och 
kontaktytor. 
 
2. Ekonomi  
 
a) Informationen om betinget och dess inbetalning har gått ut till medlemmarna. Betinget ska vara inbetalt 
per den 1 mars. 
 
b) Stor tydlighet kring vem som ska hålla reda på varje enskild medlems beting. Frågor har förekommit. 
 
c) Ungdomskommittén har arbetat in 43 000 SEK via våra arbeten t.ex. julgalan, Centerstämman, Christmas 
Nights, Rockstad och kommande Clash of Nations. Hur ska dessa medel fördelas? Kommittén ger Urban i 
uppdrag att utarbeta ett förslag kring detta och skickar ut till kommitténs medlemmar. Anna skriver en 
årssammanfattning kring ungdomskommitténs arbete under säsongen 15/16. 
 
Nästa möte i Ungdomskommittén, 8 mars kl 18.00 Bilmetro 



 


